
Referat fra møte i utdanningsutvalget torsdag 8.6.23,  
Kl. 14.15-16.00, rom 4334 
 

Til stede: Ragnhild, Joshi, Kristin B, Miriam, Henrik, Jens-Petter, Katja, Jan-Tore, 

Siri, Nils, Tone, Miriam, Rifat, Kristin BE (ref) 

Forfall: Eric og Jo 

 

Orienteringssaker:  
Godkjenning innkalling og referater: Referat fra forrige møte og fra mars 

godkjent.  

Studiestart. Programmet: Studiestart høsten 2023 - For ansatte - Universitetet i 

Oslo (uio.no) Endringer i masteruka fra i fjor. Fagdag senere i semesteret. For 

tidlig med metode og litteratur i studiestartsuka.  

Emneendringer vårens emner. Frist: Mandag 21.8. Emnearbeidsgruppa møtes i 

uke 34. Møte i utdanningsutvalget 31.8. 

Emnearbeidsgruppa. Noen andre må tar over stafettpinnen. 

Utdanningsutvalget har bestemt at dette går på rundgang. Interesserte/navn 

på mulige kandidater sendes til Joshi.  

Kandidattilstelning. 21.6 kl 14.00 i Sophus Lies auditorium 

 

Diskusjonsssaker: 
Pilotordning våren 24: Forlag om innføring av midtveiseksamen i IN1010  

Saken har vært diskutert i utdanningsforum og tas nå videre til 

utdanningsutvalget. Siri innledet. Diskusjon om obliger. Midtveiseksamen kan 

få konsekvenser for studentenes innsats i andre emner.  

Saken settes opp som vedtakssak på neste møte i august.  

Fuis kursevaluering. Fui presenterte.  

Ragnhild følger opp kurskritikken med faglærere.  

https://www-int.uio.no/for-ansatte/enhetssider/mn/ifi/arbeidsomrader/studiestart/index.html
https://www-int.uio.no/for-ansatte/enhetssider/mn/ifi/arbeidsomrader/studiestart/index.html


Utdanningsutvalget takket Fui for den store innsatsen som er lagt ned i 

evalueringen.  

Chat GPT. Hvordan snakker vi med studentene til høsten om fusk og samarbeid 

når vi vet at det finnes systemer som Chat GPT? 

Ikke kommet noen retningslinjer fra UiO. UiO jobber med å utvikle en lokal 

variant.  

UiOs nettsider om fusk ble oppdatert i mars. Studentene skal referere om de 

har brukt AI-verktøy som Chat GPT. Skal uansett ikke brukes som primærkilde. 

Noen faglærere oppfordrer til bruk i undervisningen. Burde Ifi legge opp til 

bruk? 

Joshi er invitert inn på et møte i SK-AIT (Strategisk koordineringsgruppe for 

administrativ IT, IT-adv) for å snakke om Ifis særegne behov. 

Må se på Ifis obligreglement.  

 

Dialogmøtene med ekstern programleder. Hvordan legger vi opp møtene til 

høsten?  

Programmene er pålagt å ha dialogmøter med ekstern programleder i høst. 

Settes opp som sak igjen til høsten.  

 

 

Neste møte: Torsdag 31. august kl 14.15-16.00 

Viktige datoer til høsten:  

28.09, instituttkonferanse: 12. og 13. oktober, 09.11 og 14.12.  
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